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Veza; Vas akt broj b 6/7-16 od 13.12.2016. godine

Postovani gospodine Zekovicu,

Povodom Vaseg obracanja i ukazivanja na povecani obim namjemog trovanja
zivotinja, obavjestavam Vas da su sluzbenici Uprave policije postupali u
skladu sa Preporukom u vezi resavanja problema koji je naveden vezano za taj
problem, kao i za organizovanje borbe pasa i kladenje.

U daljem tekstuslijedi prikaz tih aktivnosti:

CB Podgorica

Sluzbeniei Stanice policije za JRM su u prethodnom periodu postupali u vezi
rjesavanja problema iz dopisa Savjeta za gradansku kontrolu policije, a vezano
za trovanje zivotinja kao i organizovanje borbe pasa i kladenje. U prethodnom
periodu je obavljen razgovor sa nevladinim organizacijama gdje je ukazano na
gorenevedeni problem, kao i sa odredenim brojem gradana, koji su saradivali u
cilju rjesavanja problema i sluzbenici za SP za JRM su preduzimali niz



preventivnih mjera i radnji, kao sto su stampanje i lijepljenje obavljestenja
koja su lijepljena u naselju Bloka 5 i bloka 6 gdje je taj problem posebno bio
izrazen. Takode, izvrseni pregled vise zapisa sa video nadzora i dalje se
operativno radi u cilju rjesavanja i otkrivanja pocinilaca ovih djela. O svim
prijavama i preduzetim mjerama obavijesten je ODT u Podgorici. Sluzbenici
SP za JRM su ostvarili komunikaciju sa NVO »Spas« sa Tatjanom Nedic, koja
je tom priliko izjavila da nema novih informacija u vezi sa trovanjem pasa i
da nema nikakvih informacija u vezi organizevanja borbe pasa i kladenja s tim
u vezi. Ostvarena je komunikacija sa NVO »Ruka sapi« koja je dostavila
saznanja o mucenjima i zlostavljanjima zivotinja, kao i saznanja za
organizovane borbe pasa.
Sa svim nevladinim organizacijama je dogovorena buduca saradnja i da sve
podatke koje budu imali vezano za mucenje i zlostavljanje zivotinja
dostavljaju policiji i da ce isti biti provjereni o cemu ce povratno biti
infonnisani.

Sluzbenici SP za JRM Podgorica ce postupati po svim saznanjima na gore
navedenu temu i o svim preduzetim mjerama i radnjama upoznati Osnovnog
drzavnog tuzioca u Podgorici. Takode, sluzbenici ce i ubuducem periodu, kao i
do sada, samoinijacitivno preduzimati mjere i radnje i operativno prikupljati
podatke u cilju suzbijanja ove pojave.

OB Cetinje

Sluzenici OB Cetinje su ostvarili kontakt i obavili razgovor sa direktoricom
zastite zivotinja NVO »Feniks«, gospodom Julijom Milanovic dana
11.01.2017.godine.

OB Kolasin

Dana 10.01.2017.godine policijski sluzbenici OB su obavili razgovor sa
gospodom Danijelom Yuksanovic, jednom od osnivaca NVO za zastitu
zivotinja »Riki i Koski« i ukazali na jedan slucaj nebrige prema psima. Po tom
osnovu jedna osoba je uz konsultacije sa OTD u Kolasinu procesuirana zbog
pocinjenog prekrsaja iz clana 51 stav 21 u vezi clana 11 stav 1 tacka 1 do 5
Zakona o zastiti i dobrobiti zivotinja.
Na teritoriji opstine Kolasin, sem ovog slucaj a, nijesu registrovani slucaj evi
protiv zakonitog postupanja prema zivotinjama, organizovanja borbi pasa i
kladjenja s tim u vezi.



OB Danilovgrad

Ostvaren je kontakt sa direktorom »Radio Danilovgrad«, g-dinom Braletic
Mijodragom, koji je dao punu saglasnost u realizaciji gostovanja i afirmacije
navedene preporuke Prepomku savjeta za gradansku kontrolu policije br. 6/7-
16 od 13.12.2016. godine. Na teritoriji Danilovgrad nije zabiljezeno postojanje
problematike vezane za protiv zakonito postupanje prema zivotinjama
organizovanje borbi pasa i kladenje stim u vezi, kao ni trovanje zivotinja. PS
OB Danilovgrad su ostvarili kontakt i sa nadleznim opstinskim sluzbama, sa
kojima je i do sada bila maksimalno korektna saradnja po navedenimm
pitanjima, i sa kojim ce se intenzivirati saradnja u narednom periodu u
sprecavanju navedenih pojava koji do sada nijesu registrovani.
Napominjemo da na teritoriji Danilovgrada, nema registrovanih NVO za
zastitu zivotinja.

CB Bar

Sluzbenici CB Bar su odrzali konsultativne sastanke sa predstavnicima NVO
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»Spasi.nie« Sanjom Ivezic i Zanom Keganovskom i NVO »Suncani sat« sa
Ljiljanom Vulicevic. Predmetni sastanak odzan je u cilju unapredenja
medusobne komunikacije i saradnje sa NVO odnosno pmzanje potrebnih
obavjestenja u vezi preduzimanja adekvatnih mjera i radnji na registrovanju
protiv zakonitog postupanja prema zivotinjama i procesuiranja izvrsilaca. Tom
prilikom, posebno je istaknut problem velikog broja pasa lutalica na teritoriji
Opstine Bar koji nije moguce rijesiti bez obezbjedenja adekvatnog azila za
napustene zivotinje.
Od strane navedenih NVO smo obavijesteni da su se, u cilju rjesavanja
navedenog problema, vise puta obracali Opstini Bar, nadleznoj za rjesavanje
istog.

Takode, kao jedan od problema u opstini Bar, pomenuto je i odlaganje otpada u
mjestu Zagrade, naselje Sutomore, jer na navedenoj lokaciji od strane NVO
»Spasi.me«, na privatnomm posjedu napravljen inprovizovani azil za
napustene zivotinje. Od strane predstavnika navedenih NVO upoznati smo da
je saradnja sa Komunalnom policijom na losem nivou, kao i da je potrebno
cesce odzavanje konsultativnih sastanaka sa sluzbenicima policije i nadleznog
Osnovnog drzavnog tuzilastva u Bam.



OB Ulcinj

Na teritoriji Opstine Ulcinj postoji azil za napustene Mvotinje-pse u naselju
Bijela gora bb. U OB je angazovan policijski sluzbenik koji saraduje i
prisustvuje sastancima za zastitu zivotinja-pasa, koji je odrzan dana
16.12.2016. godine, u sail Opstine Ulcinj, u vremenu od 11 do 13 casova, na
zahtjev NVO« Panda« iz Ulcinj a. Cilj sastanka je bio poboljsanje uslova azila,
kao i konstatacija da na podrucju Ulcinja nije evidentirana pojava ubistva pasa
usljed trovanja 2016.godine.

CB Niksic

Sluzbenici Centra bezbjednosti Niksic su 27.12.2016. godine, sa pocetkom u
15 casova, odrzali sastanak sa predsjednicom NVO »Niksicko udruzenje za
zastittu zivotinja«, Aleksandrom Krivokapic i clanom predsjednistva istog
udmzenja Vesnom Dacic. Ovom prilikom iste su upoznate sa preporukama
Savjeta za gradansku kontrolu policije u cilju unapredenja medusobne
saradnje i komunikacije izmedu policije i udmzenja koja se bave zastitom
zivotinja. Clanic e ovog udmzenja su pozdravile napore savjeta kao i Upravu
policije na preduzimanju mjera i radnju u cilju unapredenja saradnje i
komunikacije sa sluzbenicima Centra bezbjednosti Niksic. Na sastanku su
doneseni zakljucci o hitnoj potrebi edukacije u Srednjimm skolama od strane
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clanova ove NVO, a sto je i slucaj u nekoliko primorskih opstina. Clanice
udmzenja su istakle nezadovoljstvo uslovima u azilu za pse, koji se nalazi u
neposrednoj blizini Niksica, medostatkom obucenil lica za hvatanje pasa
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lutalica tzv.«Sinterske luzbe«, kao i povecanim brojem pasa lutalica, koji se
nalaze na gradskim ulicama, i ako su iste sprovodile mjere i radnje na
njihovom oznacavanju i uvodenju u registar. Na kraju sastanka zakljuceno je
da pored saradnje koje imaju clanice udmzenja sa Upravom policije,
potrebno je organizevati sastanak na nivou Opstine Niksic, gdje bi istom
pored clanica udmzenja i predstavnika policije ucesce uzeli i nadlezni u
Opstini Niksic, azilu zapse komunalnoj policiji, veterinarskoj inspekciji i dr.



OB Pluzine

Na podrucju OB Pluzine nije bilo registrovani slucajeva organizovane borbe
pasa niti kladenja s tim u vezi. Nije evidentiran nijedan slucaj trovanja pasa
lutalica, niti bilo kakve slicne aktivnosti, u gradskom i seoskom podrucju koja
bi izazvala reakciju i revolt javnosti. Nema registrovanih NVO koje se bave
zastitom zivotinja.

OB Savnik
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Na podrucju OB Savnik nema NVO koje se bave zastitom zivotinja, niti su
zabiljezeni slucajevi trovanja zivotinja, kao ni organizovanja borbe pasa i
kladjena s tim u vezi.

CB Pljevlja
Policijski sluzbenici SP CB Pljevlja, odrzali su konsultativni sastanak sa
predstavnicom NVO »Pravo na zivot - Udruzenje za zastitu i dobrobit
zivotinja«, Indirom Lajko. Tema sastanka odnosila se na Preporuku savjeta za
gradansku kontrolu policije br. 6/7-16 od 13.12.2016.godine. Na sastanku su
razmijenjena misljenja u vezi preporuke, dogovorena medusobna
komunikacija i saradnja u vezi zastite zivotinja na podrucju Opstine Pljevlja.

OB Zabljak
V

Na teritoriji nadleznosti OB Zabljak nema registrovan slucajeva trovanja-pasa,
V

niti organizovanih borbi pasa. PS OB Zabljak su stupili u kontakt sa
predstavnicima lokalne samouprave, koji su izjavili da nemaju saznanja da na
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teritoriji Opstine Zabljak postoje slucaj evi trovanja pasa. Takode, policijski
sluzbenici ovog OB su raspolagali operativnim saznanjima da ce se tokom
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septembra 2016.godine, na teritoriji Opstine Zabljak organizovati borba pasa,
all navedeni dogadaj nije realizevan.

CB Budva

Sluzbenici Centra bezbjednosti Budva tokom 2016. godine, nijesu imali
registrovanih slucajeva protiv zakonito postupanja prema zivotinjama
organizovanja borbi pasa i kladenja stim u vezi. U Budvi imaju registrovane
dvije NVO za zastitu zivotinja pod nazivom »Arka« i »Cetiri sape« i saradnja
sa ovim organizacijama je na zavidnom nivou. U toku prethodne godine sa



imenovanim nevladinimm organizacijama nijesu odrzani sastanci na temu
zlostavljanja zivotinja.

CB Herceg Novi

Sluzbenici Centra bezbjednosti Herceg Novi po pitanju zastita zivotinja, imaju
dobru sdaradnju sa azilom za napustene pse u Herceg Novom i upravnikom g-
dinom Davorom Zujovicem, koji funkcionise u okviru JP »Cistoca« Opstine
Herceg Novi, kao i sa NVO »Luna« iz Herceg Novog, odnosno direktoricom
Sladanom Kovacevic. Kontakti sa navedenim subjektima se ugiavnom
ostvaruju prema potrebi, odnosno u slucajevima prijava gradana koje se
prvenstveno ticu protiv zakonitog postupanja ali i drugih situacija sa
zivotinjama.

OB Kotor

Sluzbenici OB Kotor su organizovali sastanak sa predstavnicima drzavnih
organa i organa lokalne samouprave, prestavnicima Mjesnih zajednica i
obavili razgovore sa odredenim brojem gradana. Tom prilikom je konstatovano
da na podrucju Kotoru u proteklom periodu nije bilo slucajeva trovanja
zivotanja i organizovanja borbi pasa, kao ni prijava od streane gradana za
navedeno. U proteklom periodu nije uocena pojava pasa lutalica jer postoji
skloniste na napustene i izgubljene zivotinje, te navedena pojava pasa
suzbijena. Na kraju konsutativnog sastanka dogovoreno je da se ubuducem
periodu unaprijedi medusobna komunikacija i saradnja svih organa , ostvari
svakodnevna komunikacija sa lokalnom javnoscu, kako medusobna tako i
putem lokalnih medija a sve u cilju pozivanja javnosti da pomogne i podrzi
nadlezne organe u cilju sprecavanja trovanja zivotinja organizovanja bore pasa
i rasvetljavanja eventualno nastalih slucajeva trovanja i td.

OB Tivat

Na podrucju nadleznosti OB Tivat nema registovanih slucajeva namjernog
trovanja zivotinja a sto bi objavljivanjem u medijima, na drustvenimj
mrezama ili drugim sredstvima informisanja izazvalo negadovanje gradana i
nevladinih organizacija koje se bave zastitom zivotinja. U nekoliko navrata



ovom OB-u prijavljen je slucaj napada pasa lutalica kako na mlada lica tako i
na lica srednje starosne dobe. U tim slucajevima, prilikom preduzimanja mjera
i radnji iz nadlemosti policije ostvaren je kontakt sa azilom zanapustent pse
u Kotom (obzirom da isti imaju zakljucen ugovor i sa opstinom Tivat),
Komunalnom policijom i nadleznim inspekcijskim sluzbama , a sve u cilju
suzbijanja ovih i slucnih pojava. Kada seu u pitanju NVO koje se bave
zastitom zivotinja a koje su registrovane na podrucju Tivta isticemo da je
NVO »King« funkcionisala do nedavno, medutim, kako ista nije ispunila
obavezu obnove rjesenja o registraciji u SO Tivat, prestala je funkcija ove
organizacije. Obzirom da osnivaci pomenute NVO, Yukotic Ruso i Yukotic
Yesna putem drustvene mreze »Facebook« i dalje saraduju sa gradanima u
ciljuu zastite zivotinja, moze se konstatovati da je to jedino udruzenje koje se
na podrucju zone Tivat bavi ovom problematikom. Ovim povodom ostvaren je
kontakt sa licima iz pomenutog udruzenja koja su izrazila spremnost da
saraduju u narednom periodu.

CB Bijelo Polje

Dana 27.12.2016. godine, u prostorijama CB Bijelo Polje, odrzanje sastanak
na temu zaMta zivotinja. Sastanku su pored sluzbenika CB Bijelo Polje
prisustovali presjednik lovacke organizacije Bijelo Polje, predstavnik
komunalne policije, predstavnici »SUN» televizije, predstavnik dnevnih
novina «Dan« i prestravnik »Radija Bijelo Polje«. Sastanku se nijesu odazvali
predstavnici veterinarskih ustanova, drustvo »Prijatelji zivotinja Podgorica«
koji su opravdali odsustvo svojih predstavnika. Na sastanku su donijeti sljedeci
zakljucci:
1.Preventivno djelovanje i aktivno ucestovanje svih faktora drustva u
suzbijanju pojava mucenja, zlostavljanja i nepropisnog drzanja zivotinja.
2.Ucvrstiti saradnju medu relevantnim organizacijama odgovornim za zastitu
zivoptinja, gdje je poseban akcenat stavljen na veterinarske ustanove.
S.Izgradnja azila za zivotinje - angazovanje u rjesavanju ovog kljucnog
problema i ikljucivanje lokalne samouprave u rjesavanju istog.
4.1zrada zajednicke brosure-letka na temu sprecavanje mucenja i zlostavljanja
zivotinja.



OB Mojkovac

Na teritoriji nadleznosti OB Mojkovac nema registorvanih NVO koje se have
zastitom zivotinja.Takode, nema registrovanih protiv zakonitih postupanja
prema zivotinjama, organizovanih borbi pasa i kladenja s tim u vezi. Dana,
11.01.2017.godine, u prostorijama SP OB Mojkovac organizovan je
konsultativni sastanak predstavnika OB Mojkovac sa predstavnicima lokalne
samouprave i lokalnog medija, kako bi se javnost, posto nema registrovanih
NVO za zastitu zivotinja, pozvala da podrzi i pomogne rad policije u vezi
rasvetljavanja eventualnih trovanja zivotinja i organizovanih borbi pasa.

CB Berane

Na podrucju CB Berane sa pripadajucim odeljenjima bezbjednosti Plav,
Andrijevica i Rozaje nije bilo zaprijemljenih prijava od strane gradana, ili
drugih subjekata kada je u pitanju mucenje ili zlostavljanje zivotinja.
U Beranama je dana 06.03.2015. godine, otvoren naziv za pse i druge
napustene zivotinje koji je lociran u mjestu Gradinsko polje u Beranama.
Kapacitet azila je prifat 78 pasa lutalica. Projeka je realizovan sredstvima
lokalne samouprave, dok je upravljanje povjereno preduzecu JP Komunalno
Berane. Objekat se sastoji iz dva sektora, prvog u kojem se obavlja prijem
nesterilisanih zivotinja sa ulice i drugog gdje se nakon sterilizacije i
vakcinacije zivotinje smjestaju. Odgovorno lice navedenog azila je direktor
Savo Yucetic. Takode, u Beranama postoji i NVO »Drustvo za zastitu
zivotinja«, koje se bavi slucajevima mucenje i zlostavljanje zivotinja.
Odgovorno lice navedene NVO je Gargovic Inesa.
U opostinama Plav, Andrijevica i Rozaje, nema azila za pse i druge napustene
zivotinje a takode nema ni nevladinih organizacija ili pojedinaca koje se bave
navedenom problematikom.

S postovanjem.

Slavko VIC


